



Protokoll Styrelsemöte 230130

Närvarande: Roger Arvidsson, Erik Arvidsson, Charlotte Lindahl, Christian Bengtsson, Erika Olsson, Linnea Berggren, Marcus Nilsson, Torbjörn Lindén, Angelica Arvidsson via länk.

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna.

§2 Val av Sekreterare

Angelica Arvidsson

§3 Val av person att justera protokollet

Roger Arvidsson och Angelica Arvidsson

§4 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§5 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

Vattenskada som är omfattande, försäkringsfrågan är inte klart. Ärendet fortfarande öppet.

§6 Fotbollssektionen

Damlaget: Lite oroligheter kring om det finns underlag till två damlag. Uppslutning på träningarna varierar. Det var lite svårt att få ihop få spelare till samtliga matcher föregående säsong, speciellt när matcher ligger på söndagar och måndagar och risk för större svårigheter under den kommande säsongen med anledning av serieindelningen.

Träff med damsektionen enligt föregående protokoll sker på måndag.

Herrlaget: Träningarna igång, flyter på bra. Första matchen på lördag. Västra Torsås har också kört igång.

INTERN

Dialog mellan fotbollssektionerna Grimslöv och Västra Torsås gällande de olika lagen fortgår. Risk att det finns spelare som kanske får väldigt begränsat med speltid kommande säsong, ett ej önskvärt scenario. Funderingar kring om vi ska anmäla ett U-lag för seriespel. Fotbollssektionen herr för en dialog om hur de ser på frågan, fördelar och nackdelar. Anmälan behöver ske senast onsdag i så fall, 1900 kr för serieanmälan.

De undersöker även möjlighet till dialog med spelarna om hur de ser på frågan, behöver ske snarast för att vi ska få in anmälan i tid.

Datum för träff med herrsektionen enligt föregående protokoll ej satt.

§7 Ungdomssektionen

Ungdomssektionen var på träff om barnkonventionen.

Serieanmälan

Är klart enligt följande upplägg:

Grimslövslag helt:

F12

P13

P12

F14/15 poolspel

P14/15 poolspel

Mix 16

Kombinationslag (förening som laget är anmält från står först):

P11 (10,11,12) Grimslöv/Vislanda

P11 (10,11,12) Vislanda/Grimslöv

F09 Grimslöv/Vislanda

P08 Vislanda/Grimslöv

P09 Vislanda/Grimslöv

Grimslövs cupen

Sidan för anmälan öppen och flera lag är redan anmälda. Lag från Grimslöv är klart.

Registerutdrag

Insamling av utdrag är i princip klart, något namn saknas.

Inskrivningsdag

Inskrivningsdag blir sannolikt i mitten av mars, datum ej klart. Beställning av kläder görs digitalt av respektive förälder. Bra tillfälle för att få fotomedgivande och tillfälle att introducera nya leder efter det specifika lagets tid till laget.se med mera. Föräldrainformation skulle kunna ges samtidigt.

Profilkläder

INTERN

Vi har en nya ledarprofil med kläder på stadium. Vi har pratat om ett stege av kläder för ledare beroende på vilket lag. Charlotte skriver samman hur det fördelas.

Laguppdrag

Laguppdrag förslag från ungdomslagen har satts samman av ungdomssektionen.

F12 – Division 3 och 4 Dam

P12 – Division 4 och 6 Herr

P08/09 – Städdag samt ställa iordning fotbollensdag

F09/10 – Städning Furuskans

P11 – Fotbollensdag

P11 och F09 – Grimslövscupen

F14/15 - Städdag våren

P14/15 – städdag hösten

Mix 16 – plocka ned tält efter fotbollens dag

Domare ungdomsserier

Finns ett antal 08/09-tjejer som vill gå domarutbildning och börja döma.

Nya domare för 9-manna och 11-manna måste man anmäla sig själv till domarutbildning, brukar vara sent utskick från smff.

§8 Bingosektionen

Ingen aktuell fråga diskuterades under denna punkt.

Planskötargrupp

12 personer i grupp om 3 skift.

Inget ställningstagande gjort gällande reparation eller köpa ny gräsklippare.

Stor prisskillnad på en mindre och de större storlekarna som vi har fått offert på.

Offerten på gräsklippare kostar runt 250 000 kr, för storlek 1,62 m bredd. Ännu högre prisklass vid bredare modell. Nuvarande vi har är 1,83 m bredd.

Vi inväntar ett par offerter vidare. Vi lyfter diskussionen vid nästa möte.

§9 Vaktmästeri

Reningsverk till bevattningen är OK att köpa in. Ta in offert på bevattning av 7 mannaplanen.

Vi har haft en vattenläcka så bevattningen till 7 manna funkar inte.

Christian har kontakten med Johan om vertikalskärning.

§10 Föreningens Ekonomi

Ungefärlig ekonomi Rörelsekonto 70 000 kr (ökar när medlemsavgifter inkommit).

Sparkonto på 700 000 kr, kommer behövas vid eventuell byggnation.

§11 Sponsorgruppen

Sponsorgruppen har träffats i Liatorp.

Programblad

Kommer minska programbladet, inte så mycket annonser. Lilla och Stora IFK-paket. I stora paket ingår även exponering på sociala medier. Sponsorgruppen har börjat ringa runt, det går bra än så länge.

Matchvärdskap

Nytt är att 3:an ingår inte i något spelarpaket utan dam och herrlag letar sponsorer för matchvärdskap per match själva. De pengarna går till lagen själva.

Efter 1 mars kan herr- och damlag börja leta sponsorer, viktigt att övriga sponsorer är klart först.

Lottförsäljning bestämdes att dela ut 10 lotter per familj för alla från knattelag upp till P06. Ca 250 lotter till dam och herrlag ska också delas ut. Mona fixar listor och lämnar ut till ledarna. Kolla upp med kommunen om bidrag för hyra av konstgräs.

§12 Furuskans

Befintlig byggnad

Anticimex vill göra en avstämning i veckan gällande vattenskada och befintlig byggnad.

Det är ett par element som inte fungerar, oklart när dessa slutade fungera. Vi har fått tillbaka ett nej till, Roger ska överklaga till högre instans.

Det har runnit mycket vatten sammanlagt. Charlotte har inte hört om något från VA Alvesta kommunen.

Nybyggnation

Alla tillfrågade i byggnationsgruppen har sagt ja, något namn som funderar.

Det flesta vill medverka med Lasse Granqvist. 09:30- 12:00. Bra om flera från styrelsen medverkar vid tillfället.

Fler i styrelsen har tillsammans tittar på möjligheter till bidrag. I första hand behöver vi fundera på våra behov och sedan se vilka bidrag som är möjliga att söka. Byggnationsgruppen kommer titta på behov.

Vi behöver ha kommit ganska långt i planeringen innan bidrag går att söka för de flesta bidrag.

§11 Övriga frågor

-

§12 Nästa möte

Nästa möte måndag 27 februari kl 18:00 med representation från sektionerna.

§13 Mötets avslutande

Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

.....
Vid protokollet Angelica Arvidsson

.....
Justerare Roger Arvidsson

INTERN